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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2023 

 

z XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 27 stycznia 2023 roku w budynku 

administracyjnym Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. od 08:00 do 10:15. 

        

Ad.1. Otwarcia XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Paweł Patrzałek. Poinformował zebranych, że przebieg Sesji Rady Gminy jest 

transmitowany i utrwalany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, zgodnie z art. 

20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. Następnie przywitał 

radnych Rady Gminy Solec-Zdrój, pracowników Urzędu Gminy oraz Sołtysów.  

   

Ad.2. Przewodniczący Rady poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 

radnych. Obecnych jest 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Solec-Zdrój oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni nieobecni: Teresa Sowula.  

Radny Jan Powroźnik dołączył do posiedzenia o 08:06, a radny Grzegorz Lasak o 08:08.  

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ad.3. Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek odczytał porządek posiedzenia, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
4. Przyjęcie Protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
5. Złożenie do Przewodniczącego Rady Gminy pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwał: 
a) uchwała o zmianie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023; 
b) uchwała o zmianie uchwały w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania oraz 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  
w Gminie Solec-Zdrój; 
c) uchwała o zmianie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców; 
d) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2023 – 
2032; 
e) uchwała w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok; 
f) uchwała o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych radnych Rady Gminy Solec-Zdrój oraz sołtysów; 
g) uchwała w sprawie w sprawie ustalenia dopłaty dla I i II taryfowej grupy odbiorców usług 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Solec-Zdrój. 
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8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad. 
 
Radny Eryk Grabowski zgłosił wniosek formalny o zobligowanie przewodniczącego do 

zorganizowania podczas kolejnej sesji debaty w sprawie prowadzonych prac 

rewitalizacyjnych z osobami odpowiedzialnymi za rewitalizację. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował omówienie tego tematu w wolnych wnioskach, 

ponieważ w tej chwili głosowany będzie porządek trwającego już posiedzenia. 

 

Do obrad dołączył radny Jan Powroźnik. Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych. 

Następnie, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przeczytanym porządkiem 

posiedzenia. Za przyjęciem proponowanego porządku XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój 

głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Porządek XLIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój został przyjęty. 

 

 Ad.4. Nikt z obecnych radnych nie wniósł żadnych uwag do protokołu  

z XLIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. Protokół został przyjęty.    

      

Ad.5. Pisemną interpelację wnieśli radni Marcin Nurek i Paweł Patrzałek. 

 

Ad.6. Wójt Adam Pałys przedstawił informację z wykonania uchwał podjętych na XLIII 

Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  

 

W trakcie przedstawiania informacji do obrad dołączył Radny Grzegorz Lasak. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

Następnie została przedłożona informacja z działalności Referatu Finansów, Referatu 

Inwestycji, Rozwoju Gminy i Środowiska, Referatu Organizacyjnego, Promocji i Kultury oraz 

Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił, że Informacja została przyjęta. 

Informacja – w załączeniu. 

 

 Ad. 7a/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023 był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych 

Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie odczytał uchwałę. 
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Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/270/2023 o zmianie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 – w załączeniu. 

 

 Ad. 7b/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Solec-Zdrój 

był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich 

pozytywną rekomendację. Następnie odczytał uchwałę. 

 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/271/2023 o zmianie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Solec-Zdrój – w załączeniu. 

 

 Ad. 7c/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy  

i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie odczytał uchwałę. 

 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/272/2023 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców – w załączeniu. 

 

 Ad. 7d/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2023 – 2032 był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy  

i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie odczytał uchwałę. 
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Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/273/2023 w sprawie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Solec-Zdrój na lata 2023 – 2032 – w załączeniu. 

  

 Ad. 7e/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Następnie odczytał 

uchwałę. 

  

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/274/2023 w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok  

– w załączeniu. 

 

 Ad. 7f/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Solec-Zdrój oraz sołtysów był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. 

Następnie odczytał uchwałę. 

 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/275/2023 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Solec-Zdrój oraz sołtysów  

– w załączeniu. 

 

 Ad. 7g/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie ustalenia dopłaty dla I i II taryfowej grupy odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Solec-Zdrój był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. 

Następnie odczytał uchwałę. 
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Wójt poinformował, że decyzją Wód Polskich zatwierdzone zostały nowe taryfy na okres 3 lat 

od 1 lutego. Wzrost w ściekach byłby dość znaczny, dlatego wprowadzono dopłaty dla 

gospodarstw domowych. Przedstawił taryfy z części gmin ościennych. 

 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została 

poddana pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XLIV/276/2023 w sprawie ustalenia dopłaty dla I i II taryfowej grupy odbiorców 

usług zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Solec-Zdrój – w załączeniu. 

  

 Ad.8. Wolne wnioski i zapytania: 

 

Radny Grzegorz Lasak: 

- należy zlokalizować miejsce wypływu wody przy drodze powiatowej wzdłuż cmentarza  

i delikatesów Centrum, a następnie odprowadzić wodę do biegnącego przy drodze rowu. 

 

Wójt: 

- zostało już to zgłoszone do powiatu. 

 

Radny Grzegorz Lasak: 

- należy kontynuować naprawy gwarancyjne tak, aby na wiosnę były skończone (ławki, 

nasadzenia drzew); 

- dojść do porozumienia z powiatem w sprawie utrzymania niektórych dróg powiatowych 

przez gminę, np. w Solcu ul. Krakowska i 1 Maja w stronę Zborowa; 

- podziękowania za inicjatywę gminy w sprawie możliwości pozyskania środków na zabytki. 

Na cmentarzu od strony zachodniej zostało zdemontowane betonowe ogrodzenie cmentarza 

i zalega na trawie - należy je uprzątnąć; 

- w budżecie zostały zabezpieczone środki na dokumentację do termomodernizacji budynku 

ośrodka. Z jakich środków będziemy korzystać przy realizacji tej termomodernizacji. 

Pozostaje również do rozwiązania kwestia planowanej drogi za ośrodkiem zdrowia; 

- nad wejściem do urzędu gminy wisi tablica z napisem „Urząd Gminy Solec-Zdrój”. Powinno 

być: „Urząd Gminy w Solcu-Zdroju”; 

- na jakim etapie są uzgodnienia związane z planem zagospodarowania przestrzennego; 

- zbiornik retencyjno-rekreacyjny - należy rozważyć spotkanie komitetu rewitalizacyjnego, 

aby docelowy plan był znany radnym i mieszkańcom; 

- jeżeli kiedykolwiek ktokolwiek poczuł się dotknięty jego wypowiedziami, serdecznie 

przeprasza. Nie było nigdy jego intencją obrażanie kogokolwiek. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- składa wniosek formalny o zobligowanie przewodniczącego do zorganizowania podczas 
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kolejnej sesji Rady Gminy debaty odnośnie prowadzonych prac rewitalizacyjnych. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 

- o tym, co się znajduje w porządku obrad decyduje przewodniczący. Głosowanie nad 

zobligowaniem przewodniczącego nie będzie zasadne. Nie widzi przeszkód, aby taka 

dyskusja nad programem rewitalizacyjnym znalazła się w porządku obrad, ale proponuje, aby 

szczegółowo omówić to na komisjach.   

 

Radny Eryk Grabowski: 

- składa wniosek formalny, aby dyskusja na temat rewitalizacji miejscowości odbyła się 

podczas kolejnej sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, 3 było przeciw (M. Nurek, P. Koźbiał  

i M. Kasperkowicz), 3 wstrzymało się od głosu (P. Fortuna, P. Patrzałek, S. Żelazny). 

Wniosek został przyjęty.  

 

Posiedzenie sesji opuścili radni Grzegorz Lasak i Marcin Oszywa. Przewodniczący Rady 

poinformował, że w sesji uczestniczy 12 radnych. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- poprosił o wyświetlenie zdjęć dokumentujących nieprawidłowości, jakie jego zdaniem mają 

miejsce podczas prowadzonej rewitalizacji: 

• Dlaczego drzewa sadzone są przy słupach energetycznych; 

• Dlaczego nasadzone drzewa są o połowę mniejsze niż drzewa usunięte i dlaczego to 

nasadzenie odbyło się w styczniu; 

• Ulica Leśna została zdewastowana przy okazji prac budowlanych prowadzonych przez 

właściciela uzdrowiska. Działka będąca własnością gminy została rozjeżdżona przez 

parkujące na niej samochody; 

• Ławki w parku zostały niechlujnie naprawione, mają oderwane szczebelki,  

a przestrzenie między nimi nie zostały zaimpregnowane. W projekcie jest olejowanie, 

a teraz są lakierowane; 

• W projekcie były rożne gatunki drzew, a kiedy uschły, na ich miejsce wszędzie 

wsadzono klony; 

• Prace prowadzono podczas opadów deszczu zamiast wtedy, kiedy było sucho; 

• Zbiorniki na solankę obsługujące tężnię nie są zabezpieczone, po opadach deszczu 

znalazły się pod wodą i wpływają do nich wody gruntowe,; 

• Alejki również znalazły się pod wodą. Zgłaszał wcześniej, żeby je utwardzić i wynieść 

ponad poziom gruntu; 

• Na alejki został nawieziony pył, mający prawdopodobnie związać nawierzchnię. Kiedy 

jest sucho wzbijają się tumany kurzu, a po opadach robi się grzęzawisko; 
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• Drzewka wsadzone przez wykonawcę we własnym zakresie są po prostu brzydkie, 

powinny być takie, jak w projekcie; 

• Drzewa uszkodzone podczas prac zostały nieprawidłowo zabezpieczone, uschły  

i zostały wycięte. Kto za to ponosi odpowiedzialność?; 

• parking jest notorycznie zalewany wodą, pomimo zastosowania przepuszczalnej 

nawierzchni. Czyja to wina?;  

• Toaleta jest zbyt droga, niepotrzebna była aż taka podbudowa pod nią; 

• Na teren parku została nawieziona glina pochodząca z prac prowadzonych na terenie 

Solca. W związku z tym, nawierzchnia nie przepuszcza wody; 

• Na wjeździe na parking, który jest już po remoncie, nadal wybijają się dziury  

w nawierzchni; 

 

- na jego wniosek odbyło się kilka spotkań komitetu rewitalizacyjnego. Ustalono, że przed 

ogłoszeniem przetargu zostaną omówione i doprecyzowane pewne zagadnienia. Ponadto, 

wnioskował o zmianę przewodniczącego komitetu i o wykreślenie osób nie uczestniczących 

w jego pracach oraz o wykreślenie osoby zmarłej. Nie zostało to spełnione; 

(W trakcie wypowiedzi radnego Grabowskiego, posiedzenie sesji opuścił radny Marek 

Kasperkowicz) 

 

- ogólnie jego zdaniem prace rewitalizacyjne są prowadzone nieprawidłowo; 

- parking pod urzędem gminy w godzinach pracy urzędu jest zablokowany przez samochody 

pracowników urzędu. Petenci nie mają gdzie zaparkować. Dlaczego zostały na nim 

wydzielone miejsca dla policji, skoro ma ona osobny parking. Jest przecież działka, na której 

można rozbudować parking; 

- samochody parkujące niezgodnie z przepisami na placu wokół kościoła utrudniają przejazd 

ulicą. Zaznacza, że są to w większości samochody na „obcych” rejestracjach; 

- śruby po zdemontowanych ławkach zostały zabezpieczone drewienkami. Są one nie 

widoczne, a przez to niebezpieczne. Może należy pomalować je farbą odblaskową; 

- w sobotę po opadach śniegu został odśnieżony chodnik w Wełninie oraz część ścieżki 

rowerowej. Kilkadziesiąt metrów drogi prowadzącej m.in. do jego gospodarstwa nie zostało 

odśnieżone. Od wykonującego to odśnieżanie pracownika komunalki usłyszał, że ten odcinek 

drogi nie został wyznaczony do odśnieżenia. Chciałby wiedzieć, dlaczego. Jeżeli ta droga nie 

będzie odśnieżana, chciałby o tym wiedzieć. Będzie ją odśnieżał we własnym zakresie.  

 

Radny Stanisław Żelazny:  

- czy przy okazji prac przy drodze powiatowej, można by przeprowadzić prace również na 

drodze w Ludwinowie do drewnianego mostku; 

- jak przedstawia się sprawa farmy fotowoltaicznej. 

 

Radny Władysław Grabda: 

- wnioskuje o zapraszanie na sesje Rady Gminy przedstawicieli Izby Rolniczej. 
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Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że przedstawiciele Izby Rolniczej są 

zapraszani na sesje.  

 

Radny Łukasz Madej: 

- również widzi problem z parkowaniem. Parking przy urzędzie nawet w dni świąteczne, 

kiedy nie ma pracowników i petentów jest przynajmniej w połowie wypełniony. To samo 

przy poczcie. Może należałoby wprowadzić odpowiednie oznaczenia czy czasowe 

ograniczenie parkowania.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 

- czy w związku z przyznaniem dofinansowania na zagospodarowanie zbiornika retencyjno-

rekreacyjnego, możliwe jest rozszerzenie przedmiotu zamówienia. Chodzi o wymianę 

nawierzchni alejek na taką, po której mogłyby się poruszać dzieci na rolkach, rowerach czy 

deskorolkach. W przyszłości można by w tym miejscu stworzyć skatepark. Pracownik Urzędu 

Gminy miał zwrócić się z zapytaniem o rozszerzenie przedmiotu zamówienia; 

- zwróćmy się z prośbą do inwestora nowego obiektu hotelowego, aby na bieżąco uprzątał 

chodnik i parking przy ul. Leśnej. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- inwestor powinien wcześniej zabezpieczyć sobie teren do parkowania; 

- czy zwrócono się z pytaniem, o którym przed chwilą mówił przewodniczący. To również 

było ustalane na spotkaniu komitetu rewitalizacyjnego. 

 

Wójt: 

- odnośnie ul. Sienkiewicza zostało wysłane zgłoszenie do powiatu; 

- naprawa ławek, wymiana drzew. To wszystko jest w trakcie; 

- po rozmowie z księdzem proboszczem ustalono, że pozostałości ogrodzenia zostaną 

usunięte, ale w terminie późniejszym, ponieważ obecnie jest zbyt mokro, aby tam wjechać; 

- plan studium jest do uzgodnień; 

 

Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 

- kiedy mogą być te uzgodnienia studium? 

 

Wójt: 

- w ciągu miesiąca mają dać odpowiedź; 

- nadzór nad inwestycjami jest prawidłowy. Ławki nie są jeszcze odebrane i nie są zapłacone.  

- ul. Leśna wchodzi w II etap rewitalizacji. Dojazd do placu budowy odbywa się zgodnie  

z ustaleniami. Dojazd i możliwość parkowania zagwarantowane są do 30 marca b.r.; 

- wykonawca nie zgłosił do inspektora nadzoru wymiany drzew; 

- teren pod tężnią nie został jeszcze odebrany; 
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- większość sugestii zgłoszonych podczas spotkania komitetu rewitalizacyjnego, tych 

możliwych do realizacji,  została ujęta w projekcie; 

- prawdopodobnie od marca będzie wydzierżawiona działka, na której będzie możliwość 

parkowania; 

- odnośnie drogi w Ludwinowie- zwrócił już na to uwagę, ale na razie gmina zasiedziała 

działkę, a nie drogę. 

 

Z-ca Wójta Piotr Kalita: 

- drzewa wymienione na deptaku nie są jeszcze odebrane, powinny być wymienione na 

takie, jakie są w projekcie; 

- większość prac w parku i przy tężni nie jest odebrana. Przy tężni brak jest na razie urządzeń 

technologicznych; 

- na nawierzchnię zostało nawiezione zbyt drobne kruszywo. Wykonawca ma to doprowadzić 

do stanu zgodnego z projektem; 

- usychające drzewa są prawdopodobnie pokłosiem wcześniejszej powodzi; 

- to, jak wyposażona jest toaleta jest w projekcie. Obecnie jest taki standard, że znajduje się 

przy niej studzienka przyłączeniowa. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- zaapelował, aby nie odbierać jego uwag personalnie. Jako radny zwraca uwagę na to, jak 

wydatkowane są środki i uważa, że rewitalizacja jest źle prowadzona; 

- czy inwestor płaci za możliwość parkowania. 

 

Wójt: 

- nie ma opłat. Ta budowa jest w interesie wszystkich mieszkańców. Zostaną stworzone 

nowe miejsca pracy. Podobnie było przy innych budowach. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- nie zgadza się z tym. Nie może być tak, że ktoś coś buduje niszcząc przy tym coś innego. 

 

Kierownik Izabela Kopeć-Ból: 

- opad śniegu z piątku na sobotę nie był duży. Odśnieżono tylko chodniki, drogi nie zostały  

w tym ujęte. 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- uważa, że jeżeli odśnieżany jest pewien rejon, to powinny zostać odśnieżone również małe 

uliczki. Akurat ta uliczka dla niego i jego sąsiada stanowi formę chodnika. 

 

Wójt: 

- odśnieżane były tylko chodniki. Droga, przy której on sam mieszka i przy której nie ma 

chodnika,  też nie została odśnieżona. 
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Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek: 

- poprosił o zakończenie dyskusji w tym temacie. Uważa, że w razie opadów śniegu,  

w pierwszej kolejności powinny być odśnieżone te ulice, przy których mieszka najwięcej 

osób, chodniki, a dopiero potem kolejne miejsca.  

 

Radny Włodzimierz Grabda: 

- uważa, że odśnieżanie na terenie gminy przebiega sprawnie. 

 

Kierownik Izabela Kopeć-Ból: 

- przypomina wcześniejszą wypowiedź radnego Grabowskiego, że należy liczyć każdy grosz.  

 

Pani Honorata Głuska chciała poruszyć kwestię nielegalnie jej zdaniem otwartej apteki  

w ośrodku zdrowia. 

 

Ze względu na to, że temat ten był już kilkakrotnie omawiany na sesjach rady, komisjach oraz 

zorganizowanym w tym celu spotkaniu, Przewodniczący Rady nie udzielił jej głosu. 

 

Ad.9. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

Paweł Patrzałek zakończył XLIV Sesję Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 

 

Protokołowała:                                                                                         Przewodniczący Rady 

Monika Dybał                                                                                                    Paweł Patrzałek 


